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Warszawa, 30 czerwca 2021 r., godz. 11.00 

Centrum Europejskie Uniwersytetu Warszawskiego, 

al. Niepodległości 22, 02-653 Warszawa, spotkanie poprzez platformę Google Meet. 

 

 

W dniu 30 czerwca odbyło się posiedzenie Rady CE UW, na którym były obecne następujące osoby: 

dr hab. Olga Barburska, dr Agnieszka Chmielewska, dr hab. Agata Dziewulska, prof. dr hab. Bogdan 

Góralczyk,  prof. dr hab. Krzysztof Jasiecki, doc. dr Anna Ogonowska, dr Małgorzata Pacek, dr hab. 

Mikołaj Rakusa-Suszczewski, dr hab. Kamil Zajączkowski, prof. dr hab. W. Sadurski, mgr Beata 

Mielcarz oraz przedstawiciele studentów: Julia Kamińska, Mikołaj Czajka, a także Jacek Jazgarski. 

 

Zebranych przywitał i spotkanie poprowadził Dyrektor CE UW – dr hab. Kamil Zajączkowski. 

 

Punkt 1. Opinia Rady nt. wniosku w sprawie ponownego zawarcia umowy o pracę na tym 

samym stanowisku z nauczycielem akademickim, dr Beatą Górką-Winter, na czas nieokreślony 

(od 1 lipca 2021 r.) 

Dyrektor poinformował, że na potrzeby ww. wniosku powołał, a Rada CE zaakceptowała, komisję 

doraźną, w skład której weszli: 

Prof. dr hab. K. Jasiecki - przewodniczący komisji  

Dr hab. M. Grabowska, prof. ucz. 

Dr hab. O. Barburska 

Prof. dr hab. J. Wojnicki (osoba spoza wydziału lub ogólnouniwersyteckiej jednostki organizacyjnej - 

§ 4 ust. 2 Zarządzenie nr 104 Rektora UW) 

Prof. dr hab. B. Balcerowicz (osoba wskazana przez radę naukową dyscypliny, właściwej ze względu 

na dyscyplinę naukową, w której nauczyciel akademicki prowadzi działalność naukową - § 4 ust. 3 

zarządzenie nr 104 Rektora UW). 

 

 

Posiedzenie komisji doraźnej odbyło się 22 czerwca br. 

Przewodniczący komisji, prof. dr hab. K. Jasiecki, powiedział, że przebieg posiedzenia nie budził 

zastrzeżeń w opinii dotyczącej działalności naukowej dr B. Górki-Winter. Zaznaczył ponadto , że dr 

B. Górka-Winter jest lubiana przez studentów, a prowadzone, przez nią zajęcia podobają się 

studentom. Prof. dr hab. K. Jasiecki zaznaczył, że prof. dr hab. B. Balcerowicz był bardzo dobrze 

zapoznany z działalnością naukową dr B. Górki-Winter.  Ponadto przewodniczący komisji powiedział,  

że opinia dotycząca dr B. Górki-Winter, którą wszyscy członkowie Rady otrzymali od prof. dra hab. 

B. Góralczyka była pozytywna. Na koniec prof. dr hab. K. Jasiecki poinformował, że wynik 

głosowania w sprawie ponownego zawarcia umowy o pracę dr B. Górki-Winter był jednomyślnie 

pozytywnie rozpatrzony przez komisję. 



Dyrektor dr hab. K. Zajączkowski dodał, że procedura odbywa się wg. Zarządzenie nr 104 Rektora 

UW. Dyrektor zwrócił się do członków Rady z prośbą o pozytywne zaopiniowanie tego wniosku. 

Dodał również, że dr B. Górka-Winter od 01.10 br. na zasadzie porozumienia stron przeszłaby na 

WNPiSM, natomiast z CE współpracowałaby w zakresie dydaktyki. 

 

Punkt 2. Informacja o rekrutacji na studia na kierunku Europeistyka 

Rekrutacja na studia na kierunku europeistyka kończy się 5 lipca br. W chwili obecnej  komisja 

rekrutacyjna odnotowała ponad 300 zgłoszeń, z czego opłaty uiściło ok. 150 kandydatów. Dyrektor 

poinformował, że jest to o ok.15% lepszy wynik niż w ubiegłym roku. Podziękował komisji 

rekrutacyjnej, drowi A. Adamczykowi, dr M. Pacek oraz Pani A. Pieczerak za ciężką pracę. Dr hab. K. 

Zajączkowski przypomniał o kampanii reklamowej studiów na FB oraz w innych social mediach, 

które niewątpliwie pomogły uzyskać tak zadowalający wynik. Nawiązując do powyższego, prof. dr 

hab. W. Sadurski poprosił o udostępnienie reklamy studiów wszystkim pracownikom naukowym CE, 

w celu rozpowszechniania tej reklamy w ich social mediach. 

 

Punkt 3. Informacje o konferencjach naukowych CE zrealizowane w czerwcu br. 

Dyrektor CE poinformował, że CE zorganizowało seminarium naukowe pt. ,,Monitorowanie procesów 

deinstytucjonalizacji. Geneza społeczna i polityki unijne”, które odbyło się 14 czerwca br. Inicjatorem 

oraz koordynatorem naukowym tego seminarium był prof. dr hab. K. Jasiecki.  

Dr hab. K. Zajączkowski podziękował prelegentowi, dr hab. M. Rakusa-Suszczewskiemu, a także 

wszystkim uczestnikom tego seminarium, które odbyło się w ramach współpracy z Instytutem 

Studiów Społecznych, Wydziałem Stosowanych Nauk Społecznych i Resocjalizacji oraz Digital 

Economy Lab. Dyrektor przypomniał, że złożony został wniosek grantowy, którego wyniki mają być 

niebawem ogłoszone. Prof. dr hab. K. Jasiecki pokrótce opowiedział o przebiegu seminarium, dodał, 

że dr hab. M. Rakusa-Suszczewski opowiedział o genezie i dyskusjach związanych z 

deinstytucjonalizacją na fali przemian społecznych lat 60. i 70. W drugiej części seminarium dyskusja 

nawiązywała do działań na poziomie unijnym oraz krajowym. Prof. dr hab. K. Jasiecki zaznaczył, że 

seminarium pozwoliło pozyskać potencjalnych partnerów do dalszych rozmów, konferencji. 

Dyrektor wspomniał także, że 17 czerwca odbyło się kolejne seminarium współorganizowane przez 

CE nt. polityki wschodniej, którego głównym inicjatorem ze strony CE był doc. dr A. Adamczyk. Na 

podstawie tego seminarium udało się pozyskać grant, dzięki któremu będzie współfinansowany numer 

4/2021 kwartalnika naukowego ,,Studia Europejskie - Studies in European Affairs”. Dyrektor 

pogratulował także dr hab. A. Dziewulskiej, która złożyła wniosek o grant w ramach UOTT UW, 

wniosek pozytywnie przeszedł przez pierwszy etap. 

Dr hab.  A. Dziewulska za otrzymany grant chciałaby sprawdzić czy grę strategiczną można 

udostępnić w  internecie. Wspomniała również, że złożyła wniosek o kolejny, drugi grant do Centrum 

Współpracy i Dialogu o pozyskanie środków na promocję, a za jego otrzymanie chciałaby wykonać 

filmy, które przedstawiają grę. Obydwa otrzymane granty dałyby możliwość rozwinięcia projektu gry 

strategicznej. 

 

 

 

Punkt 4. Sprawy dydaktyczne 

Dyrektor ds. Kształcenia dr A. Ogonowska wspomniała, że kończy się sesja letnia dla studiów 

licencjackich i magisterskich. Cały czas, ze względu na sytuację epidemiczną obrony prac 

przeprowadzane są w formie on-line. Dyrektor dr hab. K. Zajączkowski przypomniał zebranym 

członkom Rady CE, że 29 czerwca br. odbyło się pierwsze założycielskie posiedzenie Rady 

Interesariuszy. Spotkanie to było owocne i przyniosło wiele ciekawych pomysłów. Dyrektor, dr hab. 



K. Zajączkowski powiedział, że wśród członków Rady Interesariuszy są osoby m.in. ze świata 

biznesu, placówek dyplomatycznych, samorządu terytorialnego, instytucji kultury, spółdzielczości. 

Zadaniami Rady Interesariusz będzie m.in. współfinansowanie inicjatyw, przygotowywanie prac 

dyplomowych (na konkretne tematy wymiarze europejskim i światowym) oraz współpraca z CE w 

wielu ważnych dla jednostki inicjatywach. Dr A. Chmielewska poprosiła, aby zgłaszać inicjatywy, 

które będzie można wykorzystać w tej współpracy. 

 

Punkt 5. Wolne wnioski  

Dr hab. M. Rakusa-Suszczewski poruszył temat seminarium wprowadzającego do prac aplikacyjnych 

magisterskich oraz możliwości udziału w tym seminarium. Doc. A. Ogonowska przypomniała, że 

zajęcia prowadzi prof. M. Witkowska, a jeśli ktoś jest chętny do wzięcia udziału to jest taka 

możliwość. Poinformowała ona również zebranych, że Ministerstwo Nauki wprowadza 

dofinansowanie na zajęcia dokształcające dla studentów pierwszego roku licencjatu w wymiarze 30 h. 

Zajęcia będą się odbywały do grudnia br., i są to zajęcia, które nie obejmują programu studiów. 

Zajęcia są dobrowolne, jeśli są osoby, które chciałyby takie zajęcia poprowadzić są proszone o 

zgłoszenie. 

 

Punkt 6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Na koniec ostatniego przed wakacjami posiedzenia Rady, Dyrektor poinformował zebranych, że 

sytuacja finansowa CE jest stabilna. Dr hab. K. Zajączkowski poinformował również o tym, że CE 

znalazło się na liście dotyczącej planów modernizacji budynków UW w ramach programu,, Zielony, 

Inteligentny i Przyjazny Uniwersytet”. Jeśli plan zostanie zrealizowany, to budynek, w którym mieści 

się CE zostanie całkowicie zmodernizowany. Dyrektor CE zaprosił na inaugurację roku 

akademickiego wszystkich zebranych członków Rady CE a także życzył wszystkim udanych i 

słonecznych wakacji. 

Na tym spotkanie się zakończyło. 

 

Protokołowała: 

Mgr Sylwia Stępniak 

 

 


